
 

Fællesbestyrelsesmøde 
Onsdag d. 24. 02. 2021 kl. 18.30 til 21.00 

 
 

Afbud:  ________________________________________________________ 
 

1. Godkendelse af dagsorden.  

Godkendelse af referat samt 

underskrift. 

 

 

2. Orientering: 

Formand 

Hellevad Børneunivers, SS, AJ 

Nyt fra personalet, GH, LC 
 

 

3. Lukket punkt. SKS 
 

 

4. Genåbning af skole og SFO 
 

 

5. Inkluderende læringsfællesskaber. 

SKS 

 

6. Valg til april 
 
 

7. Principper 
Elektroniske devices 

 

 

8. ”Vision, mission og værdier”  
Slogan? 

 

 

9. Årshjul 
Fast punkt. Har vi tilføjelser. Bilag vedlagt 

 

 
 

 

 

Evt.:  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ad 1. Dagsorden godkendt. 

Referat godkendt 

 

 

Ad 2. TI: Der sker ikke meget. Jeg prøver at 

prikke lidt til vores lokal politiker. 

SKS: Vi har haft MED- møde og har haft 

skoleplan på dagsorden. Skoleplanen er den 

overordnet styring af næste skoleår. Parkour-

banen tænkes startes op i løbet marts. 

Økonomi: Vi er gået ud af 2020 med overskud. 

Vi har to langtidssygemeldinger pt. Der bliver 

lavet en tilbagevendingsplan for den ene. Den 

anden har vi lavet er fratrædelsesplan for.  

Martin er fasansat i børnehaven. 

Kim Holm er ny ansat for en periode i dels skole 

og SFO. 

Jasmin har vi ansat for en periode til at hjælpe 

dels i børnehaven og dels til hjælp med 

coronarengøring 

AJ: Lene S. har brækket en finger og er 

sygemeldt for en periode på 2 uger. 

Futtegruppen bliver fuldtallet fra 1. marts det 

betyder at der er 6 børn – dejligt. Gruppen har 

haft besøg af forvaltningens afdelingsleder Kaja 

Mensel, der har stor ros til overs for indretningen 

og pædagogikken i både småbørnsgruppen og for 

de øvrige grupper i børnehaven. 

Der er kurser i farvandet for alle medarbejdere - 

dels førstehjælp og dels ift. børn med 

udfordringer. 

Stor fokus på corona restriktioner er pt vigtigere 

end nogen sinde; især for trivslen og trygheden, 

og er noget vi stadig har stor fokus på. 

GH: Vi er kommet tilbage efter genåbning med 0. 

til 4. kl og det går godt. Elever og lærer er glade. 

Det kan være svært for nogle elever i 5. og 6. 

klasse, at blive ved med at holde motivationen. 

 
 

 

Ad 3. Lukket punkt. 

 

Ad 4. Der er åbnet for 0. 4. kl. og for SFO. 



Vi har valgt at gå med livrem og seler ift. 

sikkerhed. Klasserne er opdelt med max 2 

voksne pr. klasse. SFO er også opdelt i 

klasser.  

5. og 6. kl bliver stadig fjernundervist. Vi 

har en enkelt elev, der har dispensation til 

at komme på skolen og vi forudser, at der 

kommer et par enkelte mere fra næste 

uge. 

 

Ad 5. Overskriften betyder, at vi skal 

kunne rumme flere og flere med 

udfordringer fremadrettet på vores skoler i 

kommunen. Det er politisk besluttet at alle 

skoler, skal blive bedre til at inkludere 

alle elever. Vi er allerede godt inde i det 

at arbejde sådan, bl. a. via indførelsen af 

Pulten. 

 

 

 

Ad. 6. Vi har besluttet at gennemføre 

valget elektronisk. Der skal vælges et 

bestyrelsesmedlem, samt en suppleant for 

børnehaven. Marie er på valg og ønsker 

ikke at genopstille. 

Vi sætter processen i gang med invitation, 

orientering m.m. 

 

 

Ad.7. Vi har diskuteret og har valgt at 

ændre princippet, så det bliver mere 

nutidig. Søren samler op og kommer med 

et udkast til næste møde. 

 

 

Ad. 8. Sloganet er sendt ud til 

medarbejderstaben og vi har vurderet at 

de skal have lidt mere tid til at komme 

med indput. Kommer med på næste møde 

 

 

Ad. 9. ingen tilføjelser 

 

 

 

 

 

 

Evt.:  

 

 

 

Næste møde: _25. marts____ 

Punkter til næste møde: Princip ”Elektronisk 

devices”. Vision, Mission og værdier – slogan. 

Valg 


